
     
 
15, Maart 2020 
 
Beste collega’s, 
 
Gezien de snelle ontwikkelingen rondom COVID-19 hebben de NVA en NVIC overleg gehad 
over het maximaal benutten en opschalen van IC capaciteit. NVA en NVIC roepen op om met 
elkaar te kijken naar de mogelijkheden om anesthesiologen, OK-ruimte en OK-personeel 
(anesthesiemedewerkers) in te zetten bij het maximaal benutten van de IC-capaciteit en IC-
zorg en het eventueel creëren van beademingsbedden buiten de IC.  
Daarnaast vragen we aan anesthesiemedewerkers  op lokaal niveau mee te denken hoe dit 
het beste vormgegeven kan worden. Denk hierbij bijvoorbeeld ook aan zaken als de 
benodigde personele inzet, roostering, inwerken op IC ter ondersteuning van IC 
verpleegkundigen. 
We realiseren ons dat dit betekent dat we op een heel andere manier zorg gaan leveren, 
maar gezien onze expertise en ervaring, kunnen wij er als anesthesiologische professionals 
voor zorgen dat we een essentiële bijdrage leveren aan de noodzakelijke zorg. 
  
Caroline van der Marel                                                            Remko ter Riet 
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